
 

          5 januari 2024   

Aan het college van B&W 
 
Betreft: schriftelijke vragen mbt Gouds Isolatieprogramma (GIP). 
 
 
 
Geacht college van B&W, 
 
Conform artikel 39 van het Reglement van Orde, heeft de fractie van de VVD Gouda naar aanleiding van de 
Besluitenlijst BenW en Raadsmemo stand van zaken van het Gouds Isolatieprogramma - beide van 5 
december 2023 - de volgende vragen:  

Onder punt 2.5 van de besluitenlijst wordt de stand van zaken omtrent het Gouds Isolatieprogramma (GIP) 
weergegeven en er wordt verwezen naar een Raadsmemo s.v.z. Gouds Isolatieprogramma van 5 december 
2023. 

In het door de Raad vastgestelde GIP is een Witgoedregeling opgenomen. In het raadsmemo s.v.z. Gouds 
Isolatieprogramma van 5 december 2023 wordt gesteld dat er in totaal  geen 25.000,- wordt uitgekeerd maar 
dat er 720.000,- via de Witgoedregeling wordt uitgekeerd. Dit houdt in dat de witgoedregeling aanzienlijk is 
uitgebreid terwijl de Raad heeft ingestemd met een maximum van 100 uitkeringen van 250 euro. Tevens 
staat in de memo dat de Witgoedregeling eind 2023 van start gaat.  

1. Klopt het dat de extra gelden voor de Witgoedregeling voortkomen uit de Middelen aanpak 
energiearmoede januari 2022?  

2. Wat is het afwegingskader geweest in besluitvorming van het College om deze gelden in te zetten 
als uitbreiding van de Witgoedregeling? 

3. Welke andere regelingen kwamen voor uitbreiding in aanmerking? 
4. Hoe heeft het College bepaald dat 1200 uitkeringen van 600 euro een optimaal resultaat zouden 

geven? Waarom is er bijvoorbeeld niet gekozen voor 1600 uitkeringen van 450 euro?  
5. Waarom is de Raad niet geïnformeerd over deze uitbreiding van de Witgoedregeling en over de 

mogelijke alternatieven? 
6. Wat zijn de oorzaken die hebben geleid tot het uitstellen van de besteding van de Middelen aanpak 

energiearmoede januari 2022 tot aan het eind van 2023?  
7. Vanaf welke datum was de Witgoedregeling daadwerkelijk beschikbaar voor aanvragers? 
8. Op welke wijze is aan de doelgroep kenbaar gemaakt dat deze nieuwe regeling beschikbaar is? 
9. Waarom levert het zoeken op gouda.nl op de term “witgoedregeling” geen zoekresultaten? 
10. Hoe is de uitwerking van de Witgoedregeling precies geregeld? 
11. Wat precies zijn de voorwaarden die worden gesteld bij het besteden van de uitkering?  
12. Hoe wordt in de Witgoedregeling specifiek voorkomen dat vervangen (energie onzuinige) apparaten 

via de tweedehands markt weer in omloop komen? 
13. Hoe is de handhaving van deze voorwaarden geregeld? 

 
Ondergetekende verzoekt om een schriftelijke beantwoording op bovenstaande vragen binnen dertig dagen 
na dagtekening. 
 
Ingediend door: 
 
P.TJ. Ruijgrok / H.G. van Loon 
VVD Gouda  
 
 
 


